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ONDERWERP Beantwoording schriftelijke 
vragen ex. art. 47 Rijstteelt in 
Utrecht 

DATUM 14‑11‑2023 
DOCUMENTNUMMER UTSP-690899482-6765 
CONTACTPERSOON Hans Mankor 

TELEFOONNUMMER +31654278907 
E-MAILADRES hans.mankor@provincie-

utrecht.nl 
DOMEIN/OPGAVE LLO 
TEAM WEB 

PORTEFEUILLEHOUDER Mirjam Sterk 

Geachte heer Overkleeft, 

U heeft artikel 47-vragen gesteld naar aanleiding van een experiment met rijstteelt in Zuid-Holland. Hierbij treft u de 
beantwoording van deze vragen. 

 

Vragen en antwoorden 

1 Bent u bekend met dit onderzoek? 

Dit onderzoek was ons bekend, afgelopen voorjaar is er ook een krantenbericht over verschenen. 

 

2 Beschouwt u rijsteelt ook als een mogelijke (deel-)oplossing in de aanpak van bodemdaling, tegengaan 
van CO2-uitstoot en herinrichting van de waterhuishouding? 

Mits het een verdienmodel voor de boer oplevert en mits er niet te veel ongewenste neveneffecten zijn, zien wij dit 
inderdaad als een mogelijke oplossingsrichting. 

 

3 Zijn ervoor zover u weet al initiatieven op dit gebied in onze provincie? 

Op het Veenweideninnovatiecentrum (VIC) is al eens geëxperimenteerd met wilde rijst (een andere rijstsoort dan 
de rijst uit het nieuwsbericht). Op dit moment loopt er een onderzoek (“Veentuinderij”), gesubsidieerd door ons, 
waar geëxperimenteerd wordt met diverse voedselgewassen op natte veengronden (zg. natte teelten), waaronder 
ook weer wilde rijst. Ook dragen wij (via het Veenweideninnovatieprogramma Nederland: VIP-NL) financieel bij aan 
een onderzoek voor veenmosteelt. Ook via VIP-NL dragen we bij aan een innovatie in de veehouderij om bij zeer 
hoge grondwaterstanden te werken (“Boeren op Hoog Water”). 
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4 Bestaat er op IPO-niveau kennisuitwisseling over dit soort experimenten? 

Kennisuitwisseling op IPO-niveau op het terrein van natte teelten vindt alleen informeel plaats op een procedureel 
niveau (er wordt uitgewisseld welke projecten er zijn, niet inhoudelijk). Via meerdere landelijke initiatieven (VIP-NL, 
VIC) vindt ook (inhoudelijk) kennisuitwisseling plaats over natte teelten. 

 

5 Bestaan er contacten/uitwisselingen tussen de provincie Utrecht en kennisinstellingen als de Universiteit 
van Leiden en de WUR [universiteit Wageningen] als het gaat om dit soort experimenten? 

Ook langs deze weg vindt informeel kennisuitwisseling plaats. 

 

5 Wordt op IPO-niveau gecoördineerd welk experiment waar plaatsvindt, zodat niet alle provincies hetzelfde 
doen en gezamenlijk wordt gewerkt aan verbreding en verdieping van de inzichten als het gaat om ‘natte teelt’ en 
andere alternatieven voor reguliere landbouw? 

Er vindt geen formele coördinatie plaats op IPO-niveau van experimenten. Als wij subsidieverzoeken krijgen voor 
onderzoek naar het remmen van bodemdaling / broeikasgasuitstoot is wel één van de vereisten dat het onderzoek 
geen herhaling mag zijn van eerder onderzoek. In de hierboven genoemde landelijke initiatieven vindt wel 
coördinatie plaats. 

 
 
Hoogachtend, 
Gedeputeerde Staten van Utrecht, 
 
 
 
 
 
 
Voorzitter, Secretaris, 
mr. J.H. Oosters mr. drs. A.G. Knol-van Leeuwen 


